

/07/202621Date:

To: Dubai Financial Market

التاريخ: 21/07/2026

المحترمين

السادة / سوق دبي المالي

**Subject: Amendment to the proposed
timetable for the company's capital
reduction procedures.**

**الموضوع: تعديل الجدول الزمني المقترح لإجراءات تخفيض
رأس مال الشركة**

With reference to the above subject, and the requirements of module 10 (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of law No.7 of 2010, regarding the regulation of securities activity and its amendments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعملاً بأحكام الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها.

Ektettab Holding would like to inform that the timetable of corporate action has been amended as follows: (proposed dates)

تود شركة اكتتاب القابضة الإفادة بأنه تم تعديل الجدول الزمني لإجراءات تخفيض رأس مال الشركة، ليصبح على النحو التالي (تواريخ مقترحة):

- Date of the last trading day prior to the reduction and price adjustment Cum- Dividend Date : 21/09/2026
- Date of suspension of trading in the company's shares to implement the procedure Ex- Dividend Date : 22/09/2026
- Registry Closing Date : 23/09/2026
- Date of resumption of trading in the company's shares following the reduction and price adjustment : 24/09/2026

- تاريخ آخر يوم للتداول قبل التخفيض وتعديل السعر (تاريخ الحيابة) : 2026/09/21 :

- تاريخ بدء إيقاف التداول على أسهم الشركة لتنفيذ الاجراء (تاريخ الاستبعاد) : 2026/09/22 :

- تاريخ اغلاق السجل : 2026/09/23 :
- تاريخ استئناف التداول على أسهم الشركة بعد التخفيض وتعديل السعر : 2026/09/24 :

This amendment is made due to the fact that the relevant government procedures have not yet been completed.

ويأتي هذا التعديل نظراً لعدم الانتهاء من الاجراءات الحكومية ذات الصلة.

note that the dates mentioned above remain subject to change (proposed dates), depending on procedural developments and in coordination with the Kuwait Clearing Company and Boursa Kuwait; the Company will announce the dates via the market's website once they are approved.

وتود الشركة التنويه إلى أن التواريخ المشار إليها أعلاه تبقى قابلة للتعديل (تواريخ مقترحة)، وذلك وفقاً لمستجدات الإجراءات وبالتنسيق مع الشركة الكويتية للمقاصة، وبورصة الكويت، كما ستقوم الشركة بالإفصاح من خلال موقع السوق عن التواريخ فور اعتمادها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



صالح ناصر الصالح
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي